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R E P U B L I K A    H R V A T S K A 

VARAŽDINSKA ŽUPANIJA 

GRAD VARAŽDINSKE TOPLICE 

GRADSKO VIJEĆE 

KLASA: 021-05/18-01/2 

URBROJ: 2186/026-01-18-6 

Varaždinske Toplice, 15. svibnja 2018. 

 

 

Z A P I S N I K 

od 15. svibnja 2018. 

 

sa 10. sjednice Gradskog vijeća Varaždinskih Toplica, održane 15. svibnja 2018. godine. Sjednica je 

sazvana pisanim putem, pozivom KLASA: 021-05/18-01/3, URBROJ: 2186/026-01-18-1 od 7. svibnja 2018. 

godine. Sjednica Gradskog vijeća održana je u prostoriji Gradske vijećnice, Varaždinske Toplice, Ulica 

maršala Tita 4, a započela je sa radom u 16.00 sati. 

 

Sjednicu je otvorio predsjednik Gradskog vijeća Franjo Prstec, koji je pozdravio gradonačelnicu, posebnog 

gosta ravnatelja Specijalne bolnice za medicinsku rehabilitaciju Varaždinske Toplice, gospodina Denisa 

Kovačića, dr. med., te stručnu službu Jedinstvenog upravnog odjela. 

 

Radi točnog utvrđivanja kvoruma, predsjednik je zamolio da se prozovu vijećnici.  

Nakon izvršene prozivke predsjednik konstatira da je sjednici nazočno 14 vijećnika od ukupno 15 vijećnika 

te da vijeće može pravovaljano donositi odluke. 

 

Sjednici su nazočili: 

 

Ivan Dvorski, Stjepan Denžić, Franjo Prstec, Ivan Dvorski, Marko Sopić, Mladen Huzjak, Srećko Detelj, 

Dragutin Šarec, Danijel Remenar, Marko Plišo, Dragan Dašić, Draženko Pokos, Josip Obad, Marko Sopić. 

 

Sjednici nije prisustvovao vijećnik Nenad Posavec. 

 

U 16:50 sati  Sjednicu Gradskog vijeća napustio je Josip Obad. 

U 18:35 sati Sjednicu Gradskog vijeća napustio je Borislav Antolković. 

U 18:50 sati Sjednicu Gradskog vijeća napustio je Mladen Huzjak. 

 

 

Pored vijećnika sjednici su nazočili: 

Dragica Ratković, gradonačelnica, Denis Kovačić, dr. med., ravnatelj Specijalne bolnice za medicinsku 

rehabilitaciju Varaždinske Toplice, Nives Ernoić, pročelnica JUO Grada te predstavnici sredstava javnog 

priopćavanja. 
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Zapisničar: Martina Loborec       

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                          

Vijećnicima je uz poziv za sjednicu dostavljen zapisnik sa 9. sjednice Gradskog vijeća održane 13. travnja 
2018. godine. Na upit predsjednika da li ima primjedbi na zapisnik,vijećnik Marko Plišo navodi da u zapisnik 
nije uveden njegov zahtjev da se izričito napomene da je prilikom glasanja za točku 5. Prijedlog Odluke o 
visini naknada predsjedniku Gradskog vijeća, članovima Gradskog vijeća, te njihovih stalnih i povremenih 
radnih tijela, bio protiv donošenja te odluke.  
Kako nitko više od prisutnih vijećnika nije imao primjedbu na zapisnik sa 9. sjednice Gradskog vijeća Grada 
Varaždinskih Toplica, predsjednik je stavio zapisnik na glasovanje. 
 
Gradsko vijeće je zapisnik sa 9. sjednice Gradskog vijeća održane 13. travnja 2018. godine prihvatilo 

jednoglasno. 

 

Nakon toga predsjednik Gradskog vijeća dao je riječ ravnatelju Specijalne bolnice za medicinsku 

rehabilitaciju Varaždinske Toplice, gospodinu Denisu Kovačiću, dr. med.  

 

Gospodin Denis Kovačić uvodno se je predstavio vijećnicima i stručnoj službi Grada Varaždinskih Toplica. 

Napominje da je od 1994. do 2006. godine obavljao dužnost ravnatelja Specijalne bolnice za medicinsku 

rehabilitaciju Varaždinske Toplice, te da se je nakon punih 12 godina ponovno  vratio na mjesto ravnatelja. 

Navodi da je do 15. ožujka 2018. godine obavljao dužnost zamjenika ministra zdravstva. Nadalje se je 

osvrnuo na trenutno stanje u kojem se bolnica nalazi, stava je da bez razvoja bolnice nema niti razvoja 

Grada. Smatra da je projekt izgradnje Spinalog centra vrlo važan za razvoj Grada te za razvoj visoko 

sofisticirane medicine. 

Nada se uspješnoj suradnji Specijalne bolnice za medicinsku rehabilitaciju Varaždinske Toplice i Grada 

Varaždinskih Toplica. 

 

Vijećnik Stjepan Denžić postavlja pitanje ravnatelje gospodinu Kovačiću, zanima ga zbog čega je u 

Varaždinskim Toplicama zatvoren labaratorij za vađenje krvi. Stava je da je to vrlo veliki problem starijim 

ljudima koji zbog vađenja krvi moraju ići Novi Marof ili Varaždin. Zanima ga da li se može nešto napraviti po 

tom pitanju. 

 

Ravnatelj bolnice gospodin Kovačić predlaže da Gradsko vijeće i gradonačelnica upute dopis prema 

Ministarstvu zdravstva u kojem će obrazložiti potrebu otvaranja labaratorija za vađenje krvi u Varaždinskim 

Toplicama, stava je da bi to dalo pozitivne rezultate. 

 

Vijećnik Ivan Dvorski pozdravio je ravnatelja bolnice gospodina Denisa Kovačića te mu je zaželio puno 

uspjeha u radu te dobru suradnju i rješanja za dobrobit Grada i bolnice. 

 

Vijećnik Marko Plišo također je pozdravio ravnatelja gpodina Denisa Kovačića te mu je zaželio uspješan 

mandat. Vijećnik Plišo postavio je pitanje vezano za uređenje parka u kojem se nalazi izvor termalne vode. 

Stava je da bolnica nema kapaciteta za održavanje tog parka te ga zanima da li ravnatelj ima rješenje za taj 

problem. 

 

Ravnatelj Specijalne bolnice, gospodin Kovačić, navodi da se slaže da je park u jako lošem stanju te da 

bolnica nema kapacitet da se bavi parkom. Navodi da će pronaći rješenje da se park prikladno održava. 

 

Vijećnik Borislav Antolković postavlja pitanje vezano za objekte koji su u vlasništvu bolnice, a koji bolnici ne 

trebaju. 
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Stava je da treba formirati tim ljudi koji će kod Županije ishoditi rješenje odnosno smjernice, što se može 

učiniti sa objektima koji su u bolničkom vlasništvu, da ne propadaju više. 

 

Ravnatelj bolnice gospodin Kovačić navodi da uprava treba detektirati što bolnici treba, a što ne treba, te 

da dalje o tome odlučuje Županijska skupština. Napominje da je najgorija varijanta da imovina stoji 

blokirana, stava je da on neće kočiti razvoj Grada niti u kojem smislu. 

Predlaže da Gradsko vijeće i gradonačelnica upute dopis prema Županu te da ukratko navedu svoje 

zahtjeve vezane uz rješavanje ovog problema. 

 

Vijećnik Dragan Dašić navodi da treba dati podršku ravnatelju po pitanju uređenja malog parka, navodi da 

su se prije organizirale radne akcije čišćenja parka te da su u njima svi sudjelovali, smatra da treba oživiti 

stare navike te apelira da se park počisti. 

 

Vijećnik Dragutin Šarec navodi da između Grada i bolnice treba postojati suradnja te da bez bolnice ne bi 

bilo niti Gradskog vijeća, stava je da suradnja treba postojati. 

 

Vijećnik Željko Bedeković smatra da je došlo dobro vrijeme za bolnicu te se slaže s predsjednikom 

Gradskog vijeća da prije nije postojala dobra suradnja Grada i bolnice. 

Stava je da se ulaže u svim Toplicama osim u Varaždinskim, na kraju je zaželio uspješan rad ravnatelju te 

skori susret na jednom od nadolazećih Gradskih vijeća. 

 

Na kraju se je ravnatelj bolnice gospodin Kovačić zahvalio na pozivu i gostovanju na sjednici Gradskog 

vijeća te je konstatirao da bez dobre suradnje nema uspjeha za Grad niti za bolnicu. Napominje da će se 

uvijek rado odazvati pozivu na sjednice Gradskog vijeća. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća također se je zahvalio ravnatelju gospodinu Kovačiću na dolasku te na 

kvalitetnoj raspravi. 

 

Ravnatelj bolnice gospodin Kovačić napustio je sjednicu prije Aktualnog sata, u 16:45 sati. 

 

PITANJA VIJEĆNIKA, ODNOSNO AKTUALNI SAT.  

 

Vijećnik Željko Bedeković postavio je prvo pitanje gradonačelnici. Zanima ga što se je u prethodnih 12 

mjeseci napravilo u Donjoj Poljani.  

Gradonačelnica odgovara da se ništa ne može napraviti preko noći, stava je da razdoblje od 12 mjeseci 

puno zvuči, ali da u principu nije dovoljno da bi se sve dovelo u savršeno stanje, navodi da ima puno posla 

i da se intenzivno radi. 

 

Vijećnik Marko Sopić postavio je pitanje kao i na prošloj sjednici, navodi da se ništa nije napravilo u vezi 

bankina u Svibovcu i Tuhovcu, zahtjeva pisani odgovor na ovo pitanje te očitovanje ŽUC-a.  

 

Vijećnik Ivan Dvorski postavio je pitanje vezano za nedavnu poplavu u Varaždinskim Toplicama. Drugo 

pitanje odnosi se na izgradnju vodovoda u Hrastovcu. 

 

Gradonačelnica odgovara da smatra da su se službe dobro snašle, stava je da su vatrogasci usprkos 

skromnoj opremi odradili dobar posao te da su ceste bile očišćene do 19 sati navečer, kao da se ništa nije 

dogodilo. Navodi da je zadovoljna sa ekipom koja je odrađivala taj zahtjevan posao. 
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Na drugo pitanje gradonačelnica odgovara da je problem nastao zbog situacije u kojoj se nalazi izvođač 

radova tvrtka Aquatehnika d.o.o., navodi da je navedena tvrtka u stečaju te da će započete radove nastaviti 

drugi izvođač radova. Navodi da će izgradnja vodovoda krenuti nakon što se ta situacija riješi. 

 

Vijećnik Dragan Dašić navodi da su kanali uz cestu neuređeni te da ne prihvaća izgovor da je razlog tome 

što nisu u vlasništvu Grada, nego Županije. Smatra da je održavanje postojeće vodovodne kanalizacije 

veliki problem na kojem je potrebno raditi. 

Nadalje vijećnik Dragan Dašić postavlja pitanje vezano za regulaciju prometa u mjestu Jalševec. Navodi da 

je zbog djece i starih ljudi potrebno pojačati nadzor policije na toj cesti, smatra da je cesta vrlo opasna. 

Nadalje smatra da je potrebno potaknuti Mjesne odbore da se više brinu o dječjim igralištima, stava je da 

nije u redu da se postave dječja igrališta, a da su ista nakon nekog vremena zapuštena.  

 

Gradonačelnica odgovara da se slaže da treba pojačati nadzor policije na toj cesti kako bi se spriječila 

tragedija, nadalje navodi da se slaže da su igrališta zapuštena i da bi trebalo poraditi na njihovoj 

uređenosti.  

 

Vijećnik Borislav Antolković navodi da postoji cijeli popis stvari koje je potrebno odraditi, a ništa se ne radi. 

Navodi da imamo vlastiti pogon, odnosno tvrtku Forum Toplice d.o.o., smatra da je potrebno poslati e-mail 

te obavijestiti da je potrebno nešto odraditi, stava je da Forum Toplice d.o.o. treba raditi po zahtjevima 

Grada. 

 

Vijećnik Borislav Antolković nadalje navodi da je na prošloj sjednici napomenuo da je potrebno sanirati 

staru ogradu kod vile Gaj, ali da još uvijek nije ništa napravljeno. 

Drugo pitanje vijećnika odnosi se na stepenice u Perivoju Marije Ružičke Strozzi, navodi da je pola Perivoja 

uređeno, a pola nije. Nadalje navodi da je groblje zapušteno te da treba očistiti prostor oko grobova, smatra 

da se slabije radi nego prije, te da Forum Toplice d.o.o. treba više raditi. 

 

Gradonačelnica odgovara da spisak radova nije potreban jer je već utvrđeno što je potrebno odraditi, ali da 

to sve nije moguće u isto vrijeme. 

Nadalje navodi da je izrađen projekt izgradnje spoja Varaždinske i Vinogradske ulice te da je projekt 

prijavljen na natječaj Hrvatske turističke zajednice. Napominje da je izrađen i projekt izgradnje rasvjete u 

Vinogradskoj ulici te da se točno zna što je sve potrebno za uređenje. 

 

Gradonačelnica navodi da je pokošeno sve što je u vlasništvu Grada, te da je ostalo nepokošeno samo 

zemljište u vlasništvu bolnice. Nadalje navodi da što se tiče groblja, u ovom trenutku nije upoznata sa 

situacijom, ali će provjeriti. 

 

Pročelnica navodi da je potrebno korigirati cijene naknade za održavanje groblja jer je analizom utvrđeno 

da su preniske te da ne pokrivaju trenutne troškove održavanja groblja. Nadalje navodi da je nastavno na 

tu činjenicu zaprimljen zahtjev trgovačkog društva Forum Toplice d.o.o. za povećanje cijene naknade za 

održavanje groblja. Zahtjev je razmatran od strane Savjeta za zaštitu potrošača te je usvojen uz ostavljeno 

vrijeme za prilagodbu, odnosno za prigovore građana. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća, gospodin Prstec, navodi da je uvidom u dokumentaciju Foruma utvrđeno da 

postoje veliki financijski gubitci na sprovodima. Nadalje navodi da Forum nema tog kapaciteta da odradi 

sve te poslove koji se od njega očekuju i za kojima postoji potreba. Smatra da je potrebno riješiti grobne 

naknade. 
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Vijećnik Srećko Detelj navodi da je ovim navodima vijećnika evidentno da radom gradske vlasti nisu 

zadovoljni niti vladajući niti opozicija. Nadalje navodi da se 6 mjeseci postavljaju ista pitanja. Nadalje navodi 

da proteklih 5 mjeseci na nerazvrstanim cestama nije ništa napravljeno. 

Nadalje vijećnik Detelj postavlja pitanje vezano za makadamsku cestu Lukačevec – Tuhovec, navodi da je 

sramota da se ta cesta od 250 metara ne može asfaltirati, smatra da bi bilo prihvatljivo da se bar uredi da je 

prohodna. Stava je da ta cesta spaja dva sela te da nije u redu da nije prohodna, a koristi se svakodnevno. 

 

Gradonačelnica navodi da se ne bi složila s konstatacijom da se ništa nije napravilo. Navodi da sve što su 

vijećnici naveli u vezi održavanja cesta nije u nadležnosti Grada već je u nadležnosti ŽUC-a. Napominje da 

se slaže da postoje nedostaci, ali da su ona i služba učinili sve što je moguće, sve navedeno poslano je 

prema ŽUC-u na riješavanje te je uvršteno na njihovu listu prioriteta. Nadalje navodi da na području Grada 

još uvijek postoje ulice koje nisu asfaltirane te da svi moraju biti svjesni da područja gdje žive ljudi imaju 

prioritet naspram područja izvan grada. 

 

Vijećnik Marko Plišo nadovezao se je na pitanje vijećnika Srećka Detelja, navodi da je predsjednik Mjesnog 

odbora Tuhovec stalno na vezi sa Ivanom Pokosom. Nadalje navodi da je veliki problem u Vinogradskoj 

ulici to što nema kanalizacije te nije riješen odvod oborinskih voda. 

Nadalje postavlja pitanje vezano za Aglomeraciju, zanima ga kada će započeti na području Grada 

Varaždinskih Toplica. 

 

Gradonačelnica odgovara da je Vinogradska ulica u sustavu Aglomeracije, nadalje navodi da je najveći 

problem to što nemamo pročistaća te što nije riješena situacija sa zemljištem. Napominje da je samo dio 

zemljišta otkupljen i glasi na Grad Varaždinske Toplice. Navodi da je potrebno provesti javnu nabavu te se 

nakon toga ide u izgradnju kanalizacije. 

 

Vijećnik Josip Obad navodi da se već par mjeseci ništa ne događa te da po njegovom mišljenju sve ide 

nizvodno. 

Nadalje navodi da su groblja neuređena, nepokošena. Osim groblja navodi da su bankine također 

zapuštene, te da nije samo riječ o županijskim već i o bankinama koje su u nadležnosti Grada. 

Stava je da izgovori koje je čuo od pročelnice i predsjednika Gradskog vijeća nisu realni. Napominje da su 

groblje i grad prije bili bolje uređeni, a da je bilo manje ljudi i naknade za održavanje groblja su bile iste. 

Smatra da se radi o nesposobnosti da se napravi nešto kvalitetno i dobro. Nadalje postavlja pitanje da li je 

istina da je malčer neispravan te da se ne koristi. 

 

Predsjednik vijeća odgovara da nije istina da je malčer neispravan, navodi da je bio problem s remenom 

koji je riješen u roku od tri dana. Nadalje navodi da se ne slaže s tvrdnjom da Forum ne može biti 

prosperitetan. 

 

Vijećnik Josip Obad smatra da nije u redu da se izvlače na to, smatra da treba uvidjeti nedostatke te da ih 

treba probati riješiti. 

 

Predsjednik vijeća navodi da je najveći problem u tome što zaposlenici Foruma imaju stare navike te da 

treba vremena da se to posloži. 

 

Vijećnik Josip Obad navodi da ukoliko dođe do povećanja grobnih naknada biti će potrebno bolje odrađivati 

poslove uređenja groblja. Stava je da obzirom na navedeno sa trenutnim zaposlenicima to niti onda neće 
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biti moguće realizirati. 

 

Vijećnik Marko Plišo navodi da je na prošlom Gradskom vijeću postavio pitanje vezano uz odrađivanje 

poslova za koje je zadužen Ivan Pokos. Stava je da gospodin Pokos treba biti brži u odrađivanju nekih 

poslova, točnije treba ga malo pogurati. 

 

Predsjednik vijeća postavio je pitanje vijećniku Pliši, zanima ga kako bi ga on pogurao te da pojasni na što 

točno misli. 

 

Vijećnik Marko Sopić navodi da se 80% vijećnika slaže s činjenicom da je Ivan Pokos prespor u 

odrađivanju poslova. 

 

Vijećnik Dragutin Šarec navodi da po njegovom mišljenju u Forumu nešto ne štima, nadalje navodi da što 

se tiče radnika, smatra da je teško pronaći grobare i radnike za odrađivanje takvih poslova. 

Drugo pitanje odnosi se na upite građana u vezi plaćanja komunalne naknade bez naplaćivanja naknade, 

postavlja pitanje da li je istina da je Grad prekinuo suradnju sa Zagrebačkom bankom vezano za tu 

pogodnost. 

 

Gradonačelnica odgovara da je istina da Grad više nema ugovor sa Zagrebačkom bankom na temelju 

kojeg su građani plaćali komunalnu naknadu bez obračunavanja naknade. Napominje da je to politika 

banke te da više ne nude taj proizvod, to je jedini razlog zašto više nije moguće plaćanje bez naknade. 

 

Vijećnik Stjepan Denžić navodi da je u par navrata čuo pritužbe na uređenost groblja u Svibovcu, te da 

trava nije pokošena na većem dijelu groblja. 

Nadalje vijećnik Denžić navodi da Toplice nitko ne doživljava, smatra da sve tvrtke koje odrađuju poslove u 

Toplicama, primjerice Varkom d.d. Varaždin, završe svoj posao i ništa ne vrate u prvobitno stanje, bilo da 

se radi o prekopavanju ceste ili sličnog zahvata. Smatra da to nije u redu te da bi se trebalo naći rješenje 

da se takve stvari ne događaju. 

 

Vijećnik Ivan Dvorski napominje da je potrebno uputiti dopis ŽUC-u da se aktiviraju te da u što kraćem roku 

započnu sa odrađivanjem poslova koje je dostavila stručna služba Grada Varaždinskih Toplica  u suradnji s 

Mjesnim odborima. 

 

Vijećnik Danijel Remenar navodi da se ne slaže da Forum Toplice d.o.o. nije ažuran u odrađivanju poslova, 

navodi da je zvao i tražio da se odrade poslovi sa strojem te da su isti u kratkom roku bili odrađeni. 

Pohvalio je rad strojara. 

 

Gradonačelnica je za kraj aktualnog sata podnijela izvještaj koji je zatražio vijećnik Dašić, a odnosi se na 

naplaćene poreze i prireze. Gradonačelnica navodi da je u prvih 3 mjeseca u Proračun Grada ukupno 

uplaćeno 2.372.694,81 kuna poreza i prireza. 

 

 

UTVRĐIVANJE DNEVNOG REDA 

 

Predsjednik iznosi da je Prijedlog dnevnog reda primljen uz poziv za sjednicu.  

 

Potom je upitao vijećnike da li imaju prijedlog za izmjenu ili dopunu dnevnog reda. 
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Kako nije bilo prijedloga za izmjenu ili dopunu dnevnog reda predsjednik Gradskog vijeća dao je na 

glasovanje Dnevni red: 

Tko je za? 

 Tko je protiv?  

 Tko je suzdržan? 

Gradsko vijeće je „jednoglasno“ prihvatilo predloženu dopunu Dnevnog reda.  

Predsjednik konstatira da je za današnju sjednicu sa 14 glasova „za“ prihvaćen predloženi Dnevni red. 

 

D  N  E  V  N  I      R  E  D 

1. Prijedlog Odluke o izmjeni prometnog uređenja na javnim i nerazvrstanim cestama te javnim 
parkiralištima na području Varaždinskih Toplica,  

2. Prijedlog Plana gospodarenja otpadom Grada Varaždinskih Toplica za razdoblje od 2018. – 2023. 
godine, 

3. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju izvještaja gradonačelnice o zaključcima stručne analize 
zaprimljenih inicijativa za izmjenu i dopunu prostornog plana uređenja Grada Varaždinskih Toplica 
za 2018. godinu, 

4. Prijedlog Godišnjeg izvještaja o izvršenju proračuna Grada Varaždinskih Toplica za 2017. godinu,  
5. Prijedlog Odluke o raspodjeli rezultata Proračuna Grada Varaždinske Toplice za 2017. godinu. 

 
 

 

 TOČKA 1. 

PRIJEDLOG ODLUKE O IZMJENI PROMETNOG UREĐENJA NA JAVNIM I NERAZVRSTANIM 
CESTAMA TE JAVNIM PARKIRALIŠTIMA NA PODRUČJU VARAŽDINSKIH TOPLICA 

 

Predsjednik Gradskog vijeća dao je kraće izvješće uz Prijedlog Odluke o izmjeni prometnog uređenja na 
javnim i nerazvrstanim cestama te javnim parkiralištima na području Varaždinskih Toplica, kojeg su vijećnici 
primili uz poziv za sjednicu. 
 

Gradonačelnica je dostavila Prijedlog Odluke o izmjeni prometnog uređenja na javnim i nerazvrstanim 
cestama te javnim parkiralištima na području Varaždinskih Toplica, na razmatranje i donošenje, a za 
izvjestiteljicu navedene točke odredila je pročelnicu Nives Ernoić. 
 

Pročelnica navodi da jedinice lokalne i područne (regionalne) samouprave, u skladu s odredbama Zakona, 

uz prethodnu suglasnost ministarstva nadležnog za unutarnje poslove, uređuju promet na svom području 

tako da određuju 1. ceste s prednošću prolaska, 2. dvosmjerni, odnosno jednosmjerni promet, 3. sustav 

tehničkog uređenja prometa i upravljanje prometom putem elektroničkih sustava i video nadzora, 4. 

ograničenja brzine kretanja vozila, 5. promet pješaka, biciklista, vozača mopeda, turističkog vlaka i 

zaprežnih kola, gonjenje i vođenje stoke, 6. parkirališne površine i način parkiranja, zabrane parkiranja i 

mjesta ograničenog parkiranja, 7. zone smirenog prometa, 8. blokiranje autobusa, teretnih automobila, 

priključnih vozila i radnih strojeva na mjestima koja nisu namijenjena za parkiranje tih vrsta vozila i način 

deblokade tih vozila, 9. postavljanje i održavanje zaštitnih ograda za pješake na opasnim mjestima, 10. 

pješačke zone, sigurne pravce za kretanje školske djece, posebne tehničke mjere za sigurnost pješaka i 

biciklista u blizini obrazovnih, zdravstvenih i drugih ustanova, igrališta, kino dvorana i sl., 11. uklanjanje 
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dotrajalih, oštećenih i napuštenih vozila, 12. površinu na kojoj će se obavljati: test vožnja, terenska vožnja 

(cross), vožnja izvan kolnika (off road), sportske, enduro i promidžbene vožnje, 13. uvjete prometovanja 

vozila opskrbe u zonama smirenog prometa i pješačkim zonama. 

 

Nadalje pročelnica navodi da iznimno, kada se promet uređuje na dijelu državne ili županijske ceste, 

potrebna je i suglasnost ministarstva nadležnog za poslove prometa. Suglasnost se izdaje na temelju 

prometnog projekta i provedenog postupka izmjene postojećeg stanja prometne signalizacije i opreme, u 

skladu s posebnim zakonom i propisima donesenim na temelju tog zakona. 

 

Pročelnica napominje da su Hrvatske autoceste d.o.o., Hrvatske ceste d.o.o. i koncesionar uz prethodnu 

suglasnost ministra, odnosno županijska uprava za ceste uz prethodnu suglasnost ureda državne uprave u 

županiji nadležnog za poslove prometa ovlašteni su izmijeniti prometni elaborat, odnosno postojeće stanje. 

Ujedno, važno je spomenuti da je odredbom čl. 109. koja se odnosi na zaštitu nerazvrstanih cesta, javno 

dobro u općoj upotrebi u vlasništvu jedinice lokalne samouprave, propisano da se zaštita uređuje uz 

odgovarajuću primjenu odredbe čl. 61. tog Zakona.  

 

Nadalje pročelnica napominje da je prometna regulacija na području Grada Varaždinskih Toplica uređena 

Odlukom o uređenju prometa na području Grada Varaždinskih Toplica, „Službeni vjesnik Varaždinske 

županije“, broj: 68/13 i 13/14, koja u čl. 8. propisuje ograničenje, zabrane i druge promjene u postojećoj 

regulaciji prometa koje se po potrebi uvode na nerazvrstanim prometnicama na području Grada radi 

poboljšanja sigurnosti i zaštite sudionika u prometu, zaštitu okoliša, sprječavanja ili smanjenja prometnih 

zagušenja, korištenja parkirališta i slično, navodi da promjene u regulaciji prometa određuje gradonačelnik 

na prijedlog Jedinstvenog upravnog odjela ili Policijske uprave Varaždinske uz prethodnu suglasnost PU 

Varaždinske.  

 

Na temelju razmatranja brojnih zahtjeva građana, a uvažavajući okolnost kako postojeće prometno 

uređenje Grada ne predstavlja adekvatno rješenje te da uvođenje naplate parkiranja rezultira velikim 

troškovima čiju visinu ne dosižu naplaćeni prihodi, nameće se zaključak o potrebi odgovarajuće izmjene 

prometnog uređenja u naselju Varaždinske Toplice, navodi pročelnica. 

 

Ponuđenom odlukom, mijenja se prometno uređenje na način da se u potpunosti ukidaju javna parkirališta 

u ulicama navedenima u člancima 2. i 3. te se uklanja naplata parkiranja na području čitavog Grada, a 

ponovo se uvodi dvosmjerni promet onim prometnicama koje sada dijelom služe i kao parkirališna mjesta. 

Nadalje navodi da valja istaknuti kako se uvođenje nove prometne regulacije predlaže na temelju 

suglasnosti nadležnih tijela, izdanih kako u pogledu uklanjanja javnih parkirališta, uvođenja dvosmjernog 

prometa, otvaranja priključka na državnu cestu, tako i u pogledu plana postave odgovarajuće prometne 

signalizacije, opreme i znakova.  

 

Pročelnica napominje kako se Gradskom vijeću na donošenje iznosi prijedlog ovog akta, a sve s aspekta 

odredbe čl. 32. prethodno citirane Odluke o uređenju prometa na području Grada Varaždinskih Toplica, 

obzirom da je postojeće prometno uređenje neposredna posljedica uvođenja organizirane naplate 

parkiranja na javnim parkiralištima. Sukladno navedenome, gradonačelnicu se, temeljem ove Odluke 

upućuje na posebno donošenje daljnjih, provedbenih odluka te na poduzimanje radnji, potrebnih za 

izvršenje predloženog akta, navodi pročelnica. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća kratko je objasnio način na koji se planira urediti promet na području Grada 

Varaždinskih Toplica. 
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Navodi da je za Ulicu braće Radić predviđeno uvođenje dvosmjernog prometa, poznato je da se trenutno 

dio ulice koristi za parkiranje. Ukoliko bude prihvaćeno uvođenje dvosmjernog prometa, roditelji koji dovoze 

djecu u vrtić parkirati će automobile u dvorištu vrtića. 

Nadalje, navodi da će Tkalčićeva ulica ispred crkve ostati kao i do sada jednosmjerna. Napominje da su 

zaprimljeni prijedlozi da se osiguraju još dva mjesta za invalide. 

Nadalje navodi da što se tiče Duge ulice ona bi ostala kao do sada, jednosmjerna, jer nema dovoljno 

kapaciteta da postane dvosmjerna. 

Što se tiče Trga Republike Hrvatske, navodi da će se brisati parkirna mjesta, te se ide u proširenje ulice. U 

Ulici bana Jelačića planiraju se s vanjske strane napraviti parkirna mjesta za invalide. 

 

Predsjednik je predložio da svi vijećnici daju svoje prijedloge te da se zajednički dogovore što bi bilo 

najprihvatljivije. 

 

Vijećnik Antolković navodi da su ovo analizirali prije tri dana te da je mišljenja da se povećava broj 

automobila u gradu, a smanjuje se broj parkirnih mjesta. Nadalje smatra da se radi na tome da se privuku 

turisti, a u gradu se smanjuju parkirna mjesta. Stava je da to nije najbolje rješenje te da treba vrlo pažljivo 

pristupiti donošenju ove odluke. 

 

Vijećnik Dragutin Šarec slaže se s vijećnikom Antolkovićem, također smatra da nema dovoljno parkirnih 

mjesta, obzirom da se ide u smjeru razvoja turizma, stava je da neće biti dovoljno parkirnih mjesta. 

 

Vijećnik Dragutin Dašić smatra da je problem što će biti premalo parkirnih mjesta, a nitko neće moći ljudima 

zabraniti da ne parkiraju cijeli dan. Nadalje smatra da je problem što invalidne osobe nemaju gdje parkirati. 

Stava je da uvođenje nove regulacije prometa nije potrebno. 

 

Vijećnik Marko Plišo smatra da parkirna mjesta na Trgu Republike Hrvatske treba ukinuti, a na Trgu 

slobode smatra da je potrebno uvesti dvosmjerni promet. Također smatra da bi Ulica braće Radić trebala 

ostati jednosmjerna. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća smatra da idealnih rješenja nema, te da se ne smije zadirati u županijske 

ceste već samo u gradske. 

 

Gradonačelnica navodi da prilikom izmjene regulacije prometa treba paziti i na propise koji su određeni 

zakonom, navodi da je propisano da županijska cesta mora imati dva traka. 

 

Predsjednik Prstec navodi da se je prilikom uvođenja trenutne regulacije prometa znalo da se krši zakon, 

ali je svejedno uvedena. 

 

Pročelnica navodi da jedinica lokalne samouprave sama određuje regulaciju prometa uz suglasnost ŽUC-a. 

Napominje da su ishođene sve suglasnosti za izrađene prometne elaborate nove regulacije prometa Grada 

Varaždinskih Toplica. 

Stava je da je potrebno rezimirati sve ideje i želje te nakon toga tražiti mišljenje struke. 

 

Dragutin Šarec postavlja pitanje, zanima ga da li je onda trenutna regulacija prometa protuzakonita. 

 

Pročelnica navodi da je moguće da je nakon prometnog uređenja sporna cesta postala županijska te da 

trenutno predmet rasprave nije da li je prijašnje uređenje prometa bilo legalno ili ilegalno. 
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Vijećnik Mladen Huzjak navodi da smatra da uređenje prometa treba ostati kao što je trenutno, smatra da 

treba ukinuti parkirna mjesta na autobusnom kolodvoru te kod Kitroa osposobiti izlaz iz ulice prema 

obilaznici. 

 

Vijećnik Dragan Dašić navodi da usprkos željama postoje pravila koja nalaže struka i kojih se treba 

pridržavati. 

 

Vijećnik Željko Bedeković smatra da se trenutna rasprava vodi o nebitnim stvarima. Stava je da je potrebno 

sazvati zbor ljudi koji će odlučivati o ovom pitanju. Nadalje smatra da treba tražiti od MUP-a podatke da li je 

zabilježen manji broj nesreća uvođenjem nove regulacije prometa. 

 

Vijećnik Marko Sopić navodi da se puno raspravlja oko ovoga, a da od toga nema nikakve koristi. Nadalje 

smatra da ukoliko dođe do povećanja broja turista, neće biti dovoljno parkirnih mjesta. 

 

Vijećnik Ivan Dvorski navodi da svi imaju svoje mišljenje i želje, stava je da treba dati svoje prijedloge, a 

struka će dati završno mišljenje. 

 

Vijećnik Srećko Detelj smatra da bez uređenih parkirališta ne možemo imati uređen grad. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća predložio je gradonačelnici da skine točku s dnevnog reda. 

 

Gradonačelnica je 1. točku Dnevog reda - Prijedlog Odluke o izmjeni prometnog uređenja na javnim i 

nerazvrstanim cestama te javnim parkiralištima na području Varaždinskih Toplica, skinula s Dnevnog reda 

10. sjednice Gradskog vijeća Grada Varaždinskih Toplica, te se o navedenoj točki nije glasalo. 

 

U zapisniku se utvrđuje da je tijekom rasprave o prvoj točki Dnevnog reda - Prijedlog Odluke o izmjeni 
prometnog uređenja na javnim i nerazvrstanim cestama te javnim parkiralištima na području Varaždinskih 
Toplica, sjednicu Gradskog vijeća napustio je Borislav Antolković u 18:35 sati. 
 

 

TOČKA 2. 

PRIJEDLOG PLANA GOSPODARENJA OTPADOM GRADA VARAŽDINSKIH TOPLICA ZA 
RAZDOBLJE OD 2018. – 2023. GODINE 

 

Predsjednik Gradskog vijeća dao je kraće izvješće uz Prijedlog Plana gospodarenja otpadom Grada 
Varaždinskih Toplica za razdoblje od 2018. – 2023. godine, kojeg su vijećnici primili uz poziv za sjednicu. 
  

Gradonačelnica je dostavila Prijedlog Plana gospodarenja otpadom Grada Varaždinskih Toplica za 
razdoblje od 2018. – 2023. godine, na razmatranje i donošenje, a za izvjestiteljicu navedene točke odredila 
je Nives Ernoić, pročelnicu JUO Grada Varaždinskih Toplica. 
 

Pročelnica navodi da je Zakonom o održivom gospodarenju otpadom propisana obveza jedinice lokalne 

samouprave da donese plan gospodarenja otpadom. Odredbom čl. 21. istog Zakona propisan je obavezni 

sadržaj plana gospodarenja otpadom jedinice lokalne samouprave, i to tako da isti sadrži analizu, te ocjenu 

stanja i potreba u gospodarenju otpadom na području jedinice lokalne samouprave, uključujući ostvarivanje 

ciljeva, podatke o vrstama i količinama proizvedenog otpada, odvojeno sakupljenog otpada, odlaganju 

komunalnog i biorazgradivog otpada te ostvarivanju ciljeva, podatke o postojećim i planiranim građevinama 

i uređajima za gospodarenje otpadom te statusu sanacije neusklađenih odlagališta i lokacija onečišćenih 
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otpadom, podatke o lokacijama odbačenog otpada i njihovom uklanjanju, mjere potrebne za ostvarenje 

ciljeva smanjivanja ili sprječavanja nastanka otpada, uključujući izobrazno-informativne aktivnosti i akcije 

prikupljanja otpada, opće mjere za gospodarenje otpadom, opasnim otpadom i posebnim kategorijama 

otpada, mjere prikupljanja miješanog komunalnog otpada i biorazgradivog komunalnog otpada, mjere 

odvojenog prikupljanja otpadnog papira, metala, stakla i plastike te krupnog, glomaznog, komunalnog 

otpada, popis projekata važnih za provedbu odredbi Plana, organizacijske aspekte, izvore i visinu 

financijskih sredstava za provedbu mjera gospodarenja otpadom,  rokove i nositelje izvršenja Plana.  

 

Nadalje pročelnica navodi da prema istoj zakonskoj odredbi, plan gospodarenja otpadom donosi 

predstavničko tijelo, za razdoblje od narednih šest godina. Plan gospodarenja otpadom, prije samog 

donošenja, upućuje se nadležnom upravnom tijelu županije radi izdavanja potrebne suglasnosti. Odredbom 

čl. 22. istog Zakona propisana je i obveza objave nacrta plana radi pribavljanja mišljenja, prijedloga i 

primjedaba javnosti, napominje pročelnica. 

 

Pročelnica navodi da sukladno navedenim odredbama, valja napomenuti kako je Plan gospodarenja 

otpadom Grada Varaždinske Toplice za razdoblje od 2018. - 2023. izrađen po stručnom izrađivaču, 

trgovačkom društvu EKO-MONITORING d.o.o. sa sjedištem u Varaždinu, Kućanska 15. Predmetni je Plan 

usklađen sa sadržajem višeg akta – Plana gospodarenja otpadom Republike Hrvatske, općim aktima 

Grada te stvarnim okolnostima i potrebama u području gospodarenja otpadom. Svakako da je veliki značaj 

u Planu pridan novoj obvezi razvrstavanja i odvojenog prikupljanja miješanog komunalnog i biorazgradivog 

otpada. Nacrt Plana bio je objavljen na internetskim stranicama Grada, putem portala Savjetovanje s 

javnošću, u periodu od 26. siječnja 2018. do 26. veljače 2018. time da nisu zaprimljene nikakve primjedbe 

niti komentari.  

 

Sukladno navedenome, navodi pročelnica, prijedlog Plana dostavljen je dana 27. veljače 2018. godine 

nadležnom Upravnom odjelu za prostorno uređenje, graditeljstvo i zaštitu okoliša Varaždinske županije 

koje je, u skladu s odredbom čl. 21. ZOGO-a, dana 04. travnja 2018., izdalo suglasnost na prijedlog Plana 

pod oznakom KLASA: 351-04/18-01/27. URBROJ: 2186/1-06/3-18-4. Valja napomenuti kako je, nakon 

primitka ove suglasnosti, a na temelju odredbe čl. 64. Zakona o zaštiti okoliša, pokrenut postupak ocjene o 

potrebi strateške procjene utjecaja prijedloga Plana na okoliš. U trenutku pripreme prijedloga ovog akta, 

postupak je još uvijek u tijeku, time da se očekuje njegovo uspješno okončanje do dana održavanja 

sjednice vijeća, napominje pročelnica.  

 

Prijedlog Plana gospodarenja otpadom Grada Varaždinskih Toplica za razdoblje od 2018. – 2023. godine 

razmatrala je i Komisija za statut, poslovnik i normativnu djelatnost Gradskog vijeća Grada Varaždinskih 

Toplica, te je predsjednik Komisije gospodin Stjepan Denžić podnio izvjeće Komisije. 

 

Komisija za statut, poslovnik i normativnu djelatnost Gradskog vijeća Grada Varaždinskih Toplica na svojoj 

sjednici održanoj 14. svibnja 2018. godine razmatrala je Prijedlog Plana gospodarenja otpadom Grada 

Varaždinskih Toplica za razdoblje od 2018. – 2023. godine te predlaže Gradskom vijeću da Prijedlog 

Odluke usvoji u predloženom tekstu. 

O ovome prijedlogu gradonačelnice predsjednik otvara raspravu. 

 

Kako se nitko nije uključio u raspravu, predsjednik je istu zaključio i dao na glasovanje Prijedlog Plana 
gospodarenja otpadom Grada Varaždinskih Toplica za razdoblje od 2018. – 2023. godine. 
 

Gradsko vijeće sa 12 glasova „za“ (jednoglasno) donosi Plan gospodarenja otpadom Grada Varaždinskih 
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Toplica za razdoblje od 2018. – 2023. godine  
 
 

Tekst akta glasi: 

 

 

O D L U K A 

o donošenju Plana gospodarenja otpadom  

Grada Varaždinske Toplice za razdoblje od 2018. – 2023. godine 

 

Članak 1.  

 

Donosi se Plan gospodarenja otpadom Grada Varaždinske Toplice za razdoblje od 2018. – 2023. godine.  

 

Članak 2.  

 

Plan gospodarenja otpadom Grada Varaždinske Toplice za razdoblje od 2018. – 2023. godine nalazi se u 

privitku ove Odluke i čini njen sastavni dio. 

 

Članak 3.  

 

Ova Odluka objavljuje se u “Službenom vjesniku Varaždinske županije”, a stupa na snagu prvog dana od 

dana objave.  

 

        Predsjednik Gradskog vijeća 

 

         Franjo Prstec 

 

 

 

 

 

Plan gospodarenja otpadom Grada Varaždinske Toplice za razdoblje od 2018. – 2023. godine 
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TOČKA 3. 

PRIJEDLOG ZAKLJUČKA O PRIHVAĆANJU IZVJEŠTAJA GRADONAČELNICE O 
ZAKLJUČCIMA STRUČNE ANALIZE ZAPRIMLJENIH INICIJATIVA ZA IZMJENU I DOPUNU 

PROSTORNOG PLANA UREĐENJA  
GRADA VARAŽDINSKIH TOPLICA ZA 2018. GODINU 

 

 

Predsjednik Gradskog vijeća dao je kraće izvješće uz Prijedlog Zaključka o prihvaćanju izvještaja 
gradonačelnice o zaključcima stručne analize zaprimljenih inicijativa za izmjenu i dopunu prostornog plana 
uređenja Grada Varaždinskih Toplica za 2018. godinu, koju su vijećnici primili uz poziv za sjednicu. 
  

Gradonačelnica je dostavila Prijedlog Zaključka o prihvaćanju izvještaja gradonačelnice o zaključcima 
stručne analize zaprimljenih inicijativa za izmjenu i dopunu prostornog plana uređenja Grada Varaždinskih 
Toplica za 2018. godinu, na razmatranje i donošenje, a za izvjestiteljicu navedene točke odredila je Nives 
Ernoić, pročelnicu Jedinstvenog upravnog odjela. 
 

Pročelnica navodi da izvještaj gradonačelnika predstavlja pripremnu radnju za postupak izrade prostornog 

plana jedinice lokalne samouprave ili izmjena i dopuna tog dokumenta. Napominje da na temelju stručne 

obrade inicijativa i izvještaja gradonačelnika, predstavničko tijelo donosi odluku hoće li se, na temelju 

inicijativa, pokrenuti odgovarajući postupak i kakav će se postupak pokrenuti, donošenje novog prostornog 

plana ili izmjene i dopune postojećeg prostornog plana. Budući da je prostorni plan uređenja jedan od 

najvažnijih planskih dokumenata jedinice lokalne samouprave čija izrada predmnijeva zahtjevan stručni i 

financijski angažman, to je izvještajem gradonačelnice, ali i odlukom predstavničkog tijela, potrebno 

predvidjeti modalitet podmirenja troškova i kapacitete stručnih izrađivača, navodi pročelnica. 

 

Prijedlog Zaključka o prihvaćanju izvještaja gradonačelnice o zaključcima stručne analize zaprimljenih 

inicijativa za izmjenu i dopunu prostornog plana uređenja Grada Varaždinskih Toplica za 2018. godinu 

razmatrala je i Komisija za statut, poslovnik i normativnu djelatnost Gradskog vijeća Grada Varaždinskih 

Toplica, te je predsjednik Komisije gospodin Stjepan Denžić podnio izvjeće Komisije. 

 

Komisija za statut, poslovnik i normativnu djelatnost Gradskog vijeća Grada Varaždinskih Toplica na svojoj 

sjednici održanoj 14. travnja 2018. godine razmatrala je Prijedlog Zaključka o prihvaćanju izvještaja 

gradonačelnice o zaključcima stručne analize zaprimljenih inicijativa za izmjenu i dopunu prostornog plana 

uređenja Grada Varaždinskih Toplica za 2018. godinu te predlaže Gradskom vijeću da Prijedlog Odluke 

usvoji u predloženom tekstu. 

O ovome prijedlogu gradonačelnice predsjednik otvara raspravu. 

 

Vijećnik Dragan Dašić navodi da je suglasan sa 31. zahtjevom, a da mu 32. zahtjev nije jasan, smatra da je 

taj zahtjev zalutao. 

 

Pročelnica navodi da navedeni zahtjev nije zalutao te da je to noviji zahtjev koji također treba uvrstiti u 

prostorni plan uređenja Grada. 

 

Kako se nitko više nije uključio u raspravu, predsjednik je istu zaključio i dao na glasovanje Prijedlog 

Zaključka o prihvaćanju izvještaja gradonačelnice o zaključcima stručne analize zaprimljenih inicijativa za 

izmjenu i dopunu prostornog plana uređenja Grada Varaždinskih Toplica za 2018. godinu. 
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Gradsko vijeće sa 12 glasova „za“ (jednoglasno) donosi Zaključak o prihvaćanju izvještaja gradonačelnice 

o zaključcima stručne analize zaprimljenih inicijativa za izmjenu i dopunu prostornog plana uređenja Grada 

Varaždinskih Toplica za 2018. godinu. 

 

U zapisniku se utvrđuje da je nakon glasanja o 3. točki Dnevnog reda, sjednicu Gradskog vijeća napustio 

Mladen Huzjak u 18:50 sati. 

 

 

 

Tekst akta glasi: 

 

 

Z A K LJ U Č A K  

 

o prihvaćanju Izvještaja gradonačelnice o zaključcima stručne analize zaprimljenih inicijativa za izmjenu i 

dopunu Prostornog plana uređenja Grada Varaždinskih Toplica za 2018. godinu 

 

Članak 1. 

 

 Prihvaća se Izvještaj gradonačelnice o zaključcima stručne analize zaprimljenih inicijativa za 

izmjenu i dopunu Prostornog plana uređenja Grada Varaždinskih Toplica za 2018. godinu KLASA:350-

01/18-01/4, URBROJ: 2186/026-03-18-1 od 07. svibnja 2018. 

 

Članak 2.  

 

 Usvaja se prijedlog gradonačelnice o pokretanju postupka za izradu 4. izmjena i dopuna Prostornog 

plana uređenja Grada Varaždinskih Toplica ("Službeni vjesnik Varaždinske županije", broj: 9/05., 5/09., 

5/10., 29/14.).  

 

 Postupak izrade 4. izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja Grada Varaždinskih Toplica ima se 

pokrenuti u najkraćem mogućem roku po donošenju ove Odluke, a sukladno mjerodavnim zakonskim i 

podzakonskim propisima.  

 

Članak 3.  

 

 Troškovi postupka izrade 4. izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja Grada Varaždinskih 

Toplica, financirat će se iz proračunskih sredstava, planiranih Proračunom Grada Varaždinske Toplice za 

2018. godinu i projekcija za 2019. i 2020. godinu („Službeni vjesnik Varaždinske županije, broj: 76/2017.), 

na poziciji Program 2016. Prostorno planiranje, Tekući projekt T 201601.  

 

 

Članak 4. 

  

  Izrada 4. izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja Grada Varaždinskih Toplica povjerit će se 

stručnom izrađivaču kojem će tehničku, administrativnu i drugu podršku izrađivaču pružiti stručna služba 

Jedinstvenog upravnog odjela Grada Varaždinskih Toplica.  
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Ovlašćuje se Gradonačelnicu Grada Varaždinskih Toplica na poduzimanje svih radnji neophodnih 

za provedbu ovog Zaključka, uključivo sklapanje ugovora, izdavanje narudžbenica radi angažmana 

stručnog izrađivača navedenog u prethodnom stavku te poduzimanje drugih radnji predviđenih Izvještajem 

navedenim u članku 1. ovog Zaključka kao i sadržajem mjerodavnih zakonskih i podzakonskih propisa. 

 

Članak 5. 

 

 Ovaj Zaključak objavljuje se u „Službenom vjesniku Varaždinske županije“, a stupa na snagu osmog 

dana od dana objave.  

                 

                  PREDSJEDNIK 

            GRADSKOG VIJEĆA    

   

                   Franjo Prstec 

 

PRILOG A.  

 

Popis prijedloga za promjenu prostornog plana uređenja Grada Varaždinskih Toplica 

 

 Ime i prezime 

inicijatora 

Adresa stanovanja Obuhvat 

zahtjeva 

č.k.br.,  k.o. 

Kratki opis prijedloga izmjene 

1. Ivan Katalenić Leskovec T.120/A 

42223 V.Toplice 

607/1 

Leskovec 

Traži da se  navedena čestica uvrsti u zonu 

povremenog stanovanja 

2. Tomo Novosel Imbriovec 75  

42203 Jalžabet 

1884/1 

1886/1 

Tuhovec 

Prijedlog da se  navedene čestice uvrste u zonu 

povremenog stanovanja radi mogućnosti 

izgradnje objekta sa podrumom za obradu 

grožđa 

3. Tihomir Šegović ((za 

majku Nadu 

Šegović) 

Radnička 24 Doljan 

42214 Sv .Ilija 

635/6A  

V. Toplice 

Zahtjev za prenamjenu poljoprivrednog zemljišta 

u građevinsko radi izgradnje stambenog objekta  

4. Hrvoje Magdić (za 

suprugu Sanju 

Magdić) 

Trg A. Mihanovića 9 

42223 V.Toplice 

605/2  (A, B) 

607/2 

V. Toplice 

Zahtjev da se tri poljoprivredne parcele uključe u 

građevinsko područje zbog namjere gradnje 

stambenog objekta 

5. Gabrijel Šimunek (za 

baku Slavu Filipović) 

K vodopadu 3 

42223 V. Toplice 

636/2 

635/6-b 

V. Toplice 

Zahtjev da se navedene  poljoprivredne parcele 

prevedu u građevinsko područje radi mogućnosti 

izgradnje stambenog objekta  

6. Damir Rošković Tuhovec 107 

42223 V. Toplice 

1195 

Tuhovec 

Proširenje građevinskog područja zone 

povremenog stanovanja na navedenu česticu, na 

kojoj je već izgrađen i legaliziran objekt 

7. Rajko Gluić Martinkovec 24/1 

42223 V. Toplice 

654/4 

V. Toplice 

Proširenje građevinskog područja na navedenu 

česticu 

8. Igor Šinko (za oca 

Božidara Šinka) 

Duga ulica 25,  

42223 V. Toplice 

720/1,  

V. Toplice 

Uvrštavanje česticu u građevinsko područje – 

zona povremenog stanovanja 

9. Dragutin Kanešić Kućanska 8,  

Donji Kneginec 

1886/2 

V. Toplice 

Izmjena granice građevinskog područja, na način 

da se obuhvati  navedena čestice – izgradnja 
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objekta zona privremenog boravka 

10. Stanko Družinić Vinogradska 86, 

Kaštelanec 

1162/2, 

1163/2 

V. Toplice 

Uvrštavanje česticu u građevinsko područje – 

legalizacija drvenog objekta  

11. Slavek Branjug Grešćevina 2 b 

42223 V. Toplice 

2918/1 

Tuhovec 

Prostornim planom iz 2010, dio čestice sa 

izgrađenim objektom je stavljen van 

građevinskog područja te je potrebno vratiti 

čitavu česticu u građevinsko područje. 

12. Krunoslav Kanešić Valentina Kirinića 

13,  

42223 V. Toplice 

771 

V. Toplice 

Traži da dio navedene čestice  (prema skici cca 

½) uđe u građevinsko područje - zona 

povremenog stanovanja 

13. Detelj Nikola Tuhovec 148  

42223 V. Toplice 

1579/1 

1579/2 

Tuhovec 

Uvrštavanje česticu u građevinsko područje – 

zona za povremeni boravak 

14. Biserka Bešenić Petkovec 86 

42223 V. Toplice 

973, 975/1 

975/2 

Hrastovec 

Traži proširenje građevinskog područja – zona 

povremenog stanovanja, na navedene čestice 

15. Slavko Golubić Čurilovec 53 A 

42222 Ljubešćica 

3332/1 

3332/3 3333 

K. Kapela 

Traži proširenje građevinskog područja na 

navedene čestice u njegovom vlasništvu radi 

izgradnje stambenog objekta 

16. Franjo Sakač Kalnička Kapela 2 

42222 Ljubešćica 

3339 

3340 

K. Kapela 

Zatečena izgradnja objekt poslovne namjene 

(legaliziran) i deponija koja je organizirana na 

česticama, traži da uđu u građevinsko područje 

17. Ivan Ivanek Čurilovec 29  

42222 Ljubešćica 

3316, 3317  

K. Kapela 

Prijedlog da se navedene dvije čestice uvrste u 

građevinsko područje naselja Čurilovec radi 

gradnje objekta 

18. Mjesni odbor naselja 

Čurilovec 

MO Čurilovec 3309-3317, 

3332/1 

3332/3 3333-

3335, 3338-

3341, 3350 

K. Kapela 

Zahtjev za proširenje građevinskog područja 

naselja na navedene čestice (označene na karti u 

prilogu) ujedno obuhvaćaju inicijative pod 

brojem 14.,15. i 16  

19. Željko Svetec Kalnička ul. 74b 

42222 Ljubešćica 

1057  

Hrastovec 

Izmjenom PPUG iz 2010 je čestica stavljena van 

građevnog područja, te  traži da se ponovno 

uključi u građ. područje 

20. Ivan Tušek Zagrebačka ul. 161 

42000 Varaždin 

1485/1, 

1485/2 

Tuhovec 

Zahtjev da se dvije poljoprivredne parcele 

prevedu u građevinsko područje tj. zonu 

povremenog stanovanja 

21. Metalna galanterija 

„Obad“  

vl. Josip Obad 

Donja Poljana 

Vinogradska 57 

42223 V. Toplice 

783 

799/5,799/6 

 799/10, 

799/32, 

800/8-/10, 

800/35-/38, 

Poljana 

U svrhu poslovnog širenja, i izgradnje novog 

proizvodnog pogona, predlaže se  navedene 

čestice u dijelu kako je to prikazano u grafičkom 

prilogu uključiti u građevinsko područje naselja 

22. Kristijan Borček Jakri Horvatićevi 11 

42223 V. Toplice 

1597/2 

Tuhovec 

Traži da se zona povremenog stanovanja proširi 

na navedenu nekretninu 
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23. Gustav Richard 

Klimach 

Markovac 40 b 

52463 Višnjan 

1117 1123/1 

1133/2 

1138/1 

1138/3 

1141/1 

1505/1 

Poljana 

Predlaže da navedene čestice uđu u građevinsku 

zonu naselja, kako bi na njima mogao izgraditi 

kompleks objekata turističke namjene 

24. Anica Petrić Jalševec Svibovečki 

88,  

42223 V. Toplice 

3544 

k.o.  

K. Kapela 

Podnosi zahtjev da se nekretnina prenamijeni u 

građevinsko zemljište 

25. Mirjana Furjan (za 

Josipu Bešenić) 

Ivana Martinca 2, 

42223 V. Toplice 

 

636/1 

V. Toplice 

Traži izmjenu prostornog plana kojim bi 

navedena čestica ušla u građevinsko područje 

naselja. 

26. Karlo Ivanek Čurilovec 27, 

42222 Ljubešćica 

2986  

K. Kapela 

Predlaže da se spomenuta čestica uvrsti u 

građevinsko područje naselja 

27. Mladen Prstec Petkovec 46,  

42223 V. Toplice 

1624, 1625  

Hrastovec                                                                                      

Predlaže da čestica 1624 i dio čestice 1625, koji je 

izvan građevinskog područja, uđu u zonu 

dozvoljene gradnje 

28. Naba Technology 

d.o.o.  Varaždinske 

Toplice 

Škarnik 1/3,  

42223 V. Toplice 

3387 

3386 

Svibovec 

Navedene se čestice prema važećem GUP-u 

nalaze u zoni zaštitnog zelenila, te nije 

dozvoljena gradnja na njima. Traže se izmjene i 

dopune GUP-a kojom bi se omogućila gradnja 

na navedenim česticama zbog potreba proširenja 

proizvodnog pogona.  

29. Ivan Nofta Josipa Čabrijana 1,                   

42223 V. Toplice 

1407           

V. Toplice 

Navedena čestica je samo dijelom u zoni 

dozvoljene gradnje čime je onemogućeno da se 

uz postojeći objekt izgradi pomoćni objekt tj. 

garaža. Traži se proširenje građevinskog područja 

kao preduvjet ishođenja dozvole za garažu. 

30. Mirjana Kögl Vatroslava Jagića 5,                  

42223 V. Toplice 

4749/2         

V. Toplice 

Zahtjev za proširenje građevinskog područja 

naselja na navedenu čestice kao preduvjet za 

ishođenje građevinske dozvole. 

31. Jadranka Vranaričić Vrtlinovec 35/1 

42223 V. Toplice 

1823/17  

V. Toplice 

Predlaže uvrštenje navedene čestice u zonu 

povremenog boravka ili zonu pretežito stambene 

namjene jer se na njoj nalazi ozakonjena 

građevina  

32. Kögl i Plavec d.o.o. 

Projektiranje i 

konzalting 

Zagrebačka 53 a 

42000 Varaždin 

Područje 

Grada 

Predlažu da koeficijent izgrađenosti i koeficijent  

iskoristivosti objekata društvene namjene 

(zdravstvo, turizam …) bude 40%  odnosno 

80%,  ali da se ne uračunavaju podzemni dijelovi 

građevine. 
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TOČKA 4. 

PRIJEDLOG GODIŠNJEG IZVJEŠTAJA O IZVRŠENJU PRORAČUNA 
GRADA VARAŽDINSKIH TOPLICA ZA 2017. GODINU 

 

Predsjednik Gradskog vijeća dao je kraće izvješće uz Prijedlog Godišnjeg izvještaja o izvršenju proračuna 
Grada Varaždinskih Toplica za 2017. godinu, kojeg su vijećnici primili uz poziv za sjednicu. 
  

Gradonačelnica je dostavila Prijedlog Godišnjeg izvještaja o izvršenju proračuna Grada Varaždinskih 
Toplica za 2017. godinu, na razmatranje i donošenje, a za izvjestiteljicu navedene točke odredila je Mirjanu 
Furjan, voditeljicu računovodstva Jedinstvenog upravnog odjela. 
 
Voditeljica računovodstva podnijela je kraće izvješće Godišnjeg izvještaja o izvršenju proračuna Grada 
Varaždinskih Toplica za 2017. godinu. 
 

Prijedlog Godišnjeg izvještaja o izvršenju proračuna Grada Varaždinskih Toplica za 2017. godinu 

razmatrala je i Komisija za financije i proračun Grada Varaždinskih Toplica pa je predsjednik Komisije gosp. 

Josip Obad podnio izvješće Komisije. 

 
Komisija za financije i proračun Grada Varaždinskih Toplica Gradskog vijeća Grada Varaždinskih Toplica 

na svojoj sjednici održanoj 14. svibnja 2018. godine razmatrala je Prijedlog Godišnjeg izvještaja o izvršenju 

proračuna Grada Varaždinskih Toplica za 2017. godinu te predlaže Gradskom vijeću da prijedlog 

Godišnjeg izvještaja usvoji u predloženom tekstu. 

 

O ovome prijedlogu gradonačelnice predsjednik otvara raspravu. 

 

Kako se nitko nije uključio u raspravu, predsjednik je istu zaključio i dao na glasovanje Prijedlog Godišnjeg 
izvještaja o izvršenju proračuna Grada Varaždinskih Toplica za 2017. godinu. 
 

Gradsko vijeće sa 11 glasova „za“ donosi Godišnji izvještaj o izvršenju proračuna Grada Varaždinskih 
Toplica za 2017. godinu. 
 

 

Tekst akta glasi: 
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TOČKA 5. 

PRIJEDLOG ODLUKE O RASPODJELI REZULTATA PRORAČUNA  
GRADA VARAŽDINSKE TOPLICE ZA 2017. GODINU 

 

Predsjednik Gradskog vijeća dao je kraće izvješće uz Prijedlog Odluke o raspodjeli rezultata Proračuna 
Grada Varaždinske Toplice za 2017. godinu, kojeg su vijećnici primili uz poziv za sjednicu. 
   

Gradonačelnica je dostavila Prijedlog Odluke o raspodjeli rezultata Proračuna Grada Varaždinske Toplice 
za 2017. godinu na razmatranje i donošenje, a za izvjestiteljicu navedene točke odredila je Mirjanu Furjan, 
voditeljicu računovodstva Jedinstvenog upravnog odjela. 
 
Voditeljica računovodstva podnijela je kraće izvješće uz Prijedlog Odluke o raspodjeli rezultata Proračuna 
Grada Varaždinske Toplice za 2017. godinu. 
 

Prijedlog Odluke o raspodjeli rezultata Proračuna Grada Varaždinske Toplice za 2017. godinu razmatrala je 
i Komisija za financije i proračun Grada Varaždinskih Toplica pa je predsjednik Komisije gosp. Josip Obad 
podnio izvješće Komisije. 
 
Komisija za financije i proračun Grada Varaždinskih Toplica Gradskog vijeća Grada Varaždinskih Toplica 
na svojoj sjednici održanoj 14. svibnja 2018. godine razmatrala je Prijedlog Odluke o raspodjeli rezultata 
Proračuna Grada Varaždinske Toplice za 2017. godinu te predlaže Gradskom vijeću da prijedlog Godišnjeg 
izvještaja usvoji u predloženom tekstu. 
 

O ovome prijedlogu gradonačelnice predsjednik otvara raspravu. 

 

Kako se nitko nije uključio u raspravu, predsjednik je istu zaključio i dao na glasovanje Prijedlog Odluke o 
raspodjeli rezultata Proračuna Grada Varaždinske Toplice za 2017. godinu 
  
 

Gradsko vijeće sa 11 glasova „za“ donosi Odluku o raspodjeli rezultata Proračuna Grada Varaždinske 
Toplice za 2017. godinu. 
 
 
Tekst akta glasi 
 
 

O D L U K U 

o raspodjeli rezultata Proračuna Grada Varaždinske Toplice za 2017. godinu 

 

Članak 1.  

 

Ovom Odlukom utvrđuje se rezultat poslovanja, određuje se raspodjela rezultata poslovanja Grada 

Varaždinske Toplice sa stanjem na dan 31.12.2017.godine te način rasporeda viška prihoda utvrđenog 

Godišnjim izvještajem o izvršenju Proračuna Grada Varaždinskih Toplica za 2017. godinu.  

  

Članak 2. 

 

 Godišnjim izvještajem o izvršenju proračuna grada Varaždinske Toplice utvrđen je višak prihoda 

Grada i proračunskih korisnika za prijenos u iduće razdoblje u iznosu 2.564.244,14 kn, a sastoji  se od: 
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Viška prihoda Grada Varaždinskih Toplice                               2.554.502,07 kn 

Viška prihoda Dječjeg vrtića „Tratinčica“ Varaždinske Toplice        2.463,56 kn 

Viška prihoda Zavičajnog muzeja Varaždinske Toplice                   7.278,51 kn. 

      

Članak 3.  

 

 Stanje na osnovnim računima podskupine 922 iskazano je u poslovnim knjigama i financijskim 

izvještajima Grada Varaždinske Toplice na dan 31.12.2017., a njegova struktura je sljedeća:  

 

     Ostvareno ranijih godina   Ostvareno 2017.    Stanje 31.12.2017. 

92211  Višak prihoda poslovanja    22.848.032,38                     2.903.922,21         25.751.954,59 

92222  Manjak prihoda od nef.imov.    21.817.282,55                         433.194,96         21.817.282,55               

92223  Manjak prihoda od finan.im.       1.380.169,97                               0                    1.380.169,97 

            UKUPNO VIŠAK                             83.774,82                      2.470.727,25            2.554.502,07 

 

 

Članak 4. 

 

 Višak prihoda poslovanja u iznosu 25.751.954,59 kn raspoređuje se za pokriće manjka prihoda od 

nefinancijske imovine u iznosu 21.817.282,55 kn i pokriće manjka prihoda od financijske imovine u iznosu 

1.380.169,97 kn. Preostali raspoloživ višak poslovanja iznosi 2.554.502,07 kn. 

 

Članak 5. 

 

 Višak prihoda poslovanja u iznosu 2.554.502,07 kn  utrošit  će se u 2018. godini za rashode prema 

programima i aktivnostima koje su već planirane Proračunom te koje će, dodatno, biti utvrđene  Izmjenama 

i dopunama Proračuna za 2018. godinu. 

 

Članak 6. 

 

Raspodjelu rezultata za 2017. godinu po strukturama i raspored viška prihoda za iduće razdoblje 

proračunski korisnici Dječji vrtić „Tratinčica“ Varaždinske Toplice i Zavičajni muzej Varaždinske Toplice 

odredit će odlukama svojih organizacijskih tijela te o tome izvijestiti Grad Varaždinske Toplice.  

  

Članak 7. 

 

 Ova se Odluka objavljuje u „Službenom vjesniku Varaždinske županije“, a na snagu stupa osmog 

dana od dana objave.  

 

 

 

         PREDSJEDNIK GRADSKOG VIJEĆA 

 

                                  Franjo Prstec 
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Kako su iscrpljene sve točke dnevnog reda današnje sjednice, predsjednik Gradskog vijeća zaključuje 

sjednicu u 19:00 sati. 

 

Dovršeno! 

 

   ZAPISNIČAR                     PREDSJEDNIK 

                             GRADSKOG VIJEĆA 

 Martina Loborec 

              Franjo Prstec 


